
Nätverket för funktionsrättsfrågor

Datum: 2021-11-11
Plats: Digitalt via Teams

Närvarande:
Malin Bernt Stockholm, Irene Cederborg Botkyrka, Lûtfiye Esen Solna, Eva Thorén Täby,
Ann Epstein Danderyd, Anna Persson Fritidsgården Morris, Karin Olsson Sandberg
Stokholm, Eliz Lindström Huddinge, Ann Maddock Sollentuna, Marita Ekqvist Österåker,
Mattias Grundström Haninge, Mikaela Norman Södertälje, Sabina Plomin Nacka

1. Föregående protokoll.
Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.
Ann Epstein påminde om att verkligen uppdatera fritidsnätet nu när aktiviteter
kommer igång igen.

2. Kurser
Barn med funktionsnedsättning och deras rättigheter. Kursen genomfördes med 60
deltagare digitalt. Kursen kommer att kunna ses i efterhand. Malin skickar ut länk där
filmen kan hittas.

● Sexualitet. Föreläsare har nu hittats och ska kontaktas. Fysisk kurs.
● Inkludering i kulturskolan/Share music = Samarbete påbörjat, inga datum

satt för kurser.
● Inkludering i befintlig verksamhet = Höst 2022. Fysisk kurs.
● TAKK tecken till stöd = Höst 2022. Fysisk kurs.
● Basföreläsning NPF = Digital kurs.
● Föreläsning IF (Bas och fördjupning) = Jenny kan ordna en med Eva

Isaksson den 18 februari om vi önskar. Det kom även andra förslag på t.ex
Eric Donell (ericdonell.se)

● Lättläst = Vår 2022 med Ulla Bohman.
● Bas KASAM = Höst 2022.
● Idrottsanläggningar = Vår 2022 fysisk. Annika Holmertz kollar även med

nätverket för idrottsanläggningar om bra anläggningar att lägga kursen i.
● Sociala medier = Eva kollar vidare på den kursen och återkommer.



Är man kursansvarig så mailar man till Malin eller Irene som skickar ut inlogg till att
lägga upp kursinfo etc. Irene och Malin håller på och tar fram en checklista för admin
av kurser.

En påminnelse från Irene är till er som har anordnat kurs under året att skicka in
information om kursen + en kort ekonomisk redovisning. Irene behöver göra en
sammanställning innan nyår på alla kurser vi gjort under året.

3. Studieresa 2022
Diskuterades förslag för studieresa 2022.
Karin hade förslag på tävlingarna i Malmö, Special olympics 16-19 juni. Det är
tävlingar för personer med intellektuell funktionsnedsättning.

4. Mässan 2022
Fritidsmässan Min fritid.nu kommer att anordnas i Täby kommun någon gång i slutet
på september. En länk finns för mässan där man kan ge input på vad man vill att
mässan ska innehålla. Sprid gärna länken i era kanaler.

5. Rapporter
FSKF styrelse har lunchmöte den 3 dec där Irene kommer att närvara. Mer
information kommer från Irene på nästa möte.

FOMS. Eliz rapporterade från det digitala mötet som varit. Det diskuterades kring
konferensen som brukar anordnas. Man letar lokal i Stockholm eller ev Uppsala.
Tanken är att konferensen ska vara max 2 dagar istället för 3 dagar som det varit
tidigare. FOMS vill gärna göra mini föreläsningar kring aktiviteter eller andra saker
man gjort och vill sprida rikstäckande. Ta kontakt med Eliz om du har intresse av att
göra en miniföreläsning. Eliz representerar Stockholm men gå gärna med i nätverket,
det är gratis.

NEFA. Anna rapporterade från NEFA. Digitala möten har fungerat bra då det är
lättare att vara med och slippa restid. I nätverket utbyter man erfarenheter. Nästa
möte är den 1 december. NEFA bjuds in i det här nätverket 1 ggr/termin + blir
inbjudna när vi gör olika studiebesök. Vid besöket i Täby sp efterlyste några av
fritidsledarna som var med ett diskussionsforum där man vid vissa tillfällen skulle
kunna allmänt diskutera saker som hör till det vardagliga arbetet.

6. Fritidsnätet
Karin lämnade rapport och tog upp diskussion kring några saker som rör fritidsnätet.
Förra mötet kom frågan upp hur vi marknadsför fritidsnätet. Det har gjorts en plan för
marknadsföring och är utskickat. Har ni frågor kring marknadsföring så ta kontakt
med Karin. Karin har haft en diskussion med fritidsnätet ang att ta fram en kortfilm i
marknadsföringssyfte som man skulle kunna använda t ex på kommunsidor, sociala
medier eller skicka ut vid olika tillfällen. Karin återkommer med det.
Det kom önskemål om att kunna ta fram en affisch/flyer som kortfattat marknadsför
fritidsnätet. Den skulle kunna sättas upp på olika ställen eller tryckas upp vid olika



event etc. Lägg gärna QR-kod på affischen så att man lätt kan läsa in den och
komma till fritidsnätet. Karin tar fram förslag på en affisch.

Föreningarna ska nu kunna gå in och ändra uppgifter. Det har funnits en bugg i
systemet men nu är det löst. När föreningen lagt in sin ändring så behöver den som
är admin i kommunen godkänna. Det är viktigt nu när aktiviteter börjar komma igång
att det som finns är korrekt.

Kan vi sätta upp mål för fritidsnätet 2022. Hur kan vi öka besökarantalet? Hur kan vi
öka antalet nya verksamheter på fritidsnätet? Tidigare har det gjorts kampanjer på
både Facebook och Instagram, ska vi göra det igen? Karin jobbar vidare med det.

Fakturor för fritidsnätet 2022 kommer i februari.

7. Arbetsgrupper
Passalen = 7 kommuner har gått in i samarbete med Passalen. Finansieringen sker
nu via Vinnova. Planeringsstadie just nu med kartläggning för målgruppen. Det ska
anställas en projektledare som ska jobba med norra stockholm.
Inkluderingsgruppen = Studiebesök på Tomtebo, workshop med MUCF som
pratade om sitt nya stödmaterial hur man inkluderar unga med funktionsnedsättning.
Jobbar vidare med det.
Fritid för unga vuxna = Kartlägger just nu vilka aktiviteter som finns för unga vuxna.
Digitalisering = Ta fram olika filmer kring bemötande. Mattias deltar i digitala
gruppen.
Vägen till fritid = Ligger lite vilande just nu.

8. Övriga frågor
Lussan tog upp att det kan vara svårt för någon som inte kan språket eller har någon
annan svårighet att förstå hur en hemsida fungerar. Det är ett utmanande problem
som man får fundera över.

9. Möten 2022
● Tisdag 25 januari kl: 9-11.30. Digitalt.
● Onsdag 16 mars. Digitalt. NEFa bjuds in.
● Torsdag 19 maj.  Fysiskt.
● Onsdag  7 sept. Digitalt. NEFA bjuds in.
● Oktober studieresa och kursplanering. Ej bestämt datum, tid och plats.
● Torsdag 24 november. Digitalt

Vid pennan,
Annika Holmertz, Salems kommun


